
1 

  

 

 

Zápis z 1. jednání Programového výboru Místní akční skupiny svatého Jana 

z Nepomuku, z.s., ze dne 20.3.2018 v Nepomuku 

 

Přítomni:  Adéla Mašková, členka PV, Město spálené Poříčí, zastoupeno p. Jindřichem Jindřichem, předseda 

PV, město Nepomuk, zastoupeno p. Pavlem Kroupou, člen PV,  

Omluveni:  Daos, s.r.o., zastoupen p. Radovanem Sochorem, člen PV, Nepomucký ornitologický spolek, 

zastoupen p. Václavem Kovářem, člen PV 

Hosté:   Miroslava Brožová, Veronika Sklenářová, Edita Hofmanová 

 

1. Představení a schválení programu – představila Adéla Mašková, schváleno jednomyslně. 

2. Informace o možnostech čerpání z Operačního programu Životní prostředí – paní Veronika Sklenářová 

představila možnosti čerpání z operačního programu OPŽP včetně podmínek pro MAS. Následovala 

diskuse, zda má MAS SJN této možnosti využít. Absorpční kapacita území se na základě projednání 

s obcemi zdá dostatečná, proběhne ještě jednání pracovní skupiny životní prostředí, na kterou bude 

přizvána paní Klára Salzmann (arch. krajinář). Výzva by byla vyhlášena pravděpodobně v listopadu 2018, 

zájemci mohou projekty chystat již během léta.  

Programový výbor doporučuje členské schůzi změnu strategie CLLD MAS pro období 2014-2022 a přidání 

nových aktivit v rámci OPŽP. Pro naší MAS se jedná o aktivity Sídelní zeleň a protierozní opatření. 

3. Interní postupy OPZ – schváleny hlasováním per rollam, Adéla Mašková doplnila informace o rozdílech 

mezi interními postupy OPZ, PRV a IROP. Rozdíly si většinou žádají rozdílné požadavky řídích orgánů a MAS 

v podstatě nemá možnost postupy nijak měnit. 

4. Vyhlašované výzvy (PRV, IROP, OPZ) – informace od projektových manažerů. Paní Miroslava Brožová 

podala informace o právě vyhlášené 1. výzvě PRV, vyhlášeno je 5 fichí, výzva poběží do 30.4.2018. Adéla 

Mašková doplnila, že stále nejsou informace k tzv. článku 20 – možnosti čerpání fin. Prostředků pro obce 

z PRV. Více informací bude snad v červnu. V. Sklenářová doplnila informace o projektech v 1. výzvě IROP, 

žádost podaly 3 základní školy z území MAS a Storgé, z.s. Žádosti v současné době prochází administrativní 

kontrolou. 

5. Jednací řád výběrové komise MAS SJN – paní Veronika Sklenářová představila úpravy v jednacím řádu 

Výběrové komise, který se tímto mění na Jednací řád pro hodnocení a výběr projektů MAS sv. Jana z 

Nepomuku. Úpravy si vyžádaly interní postupy, které z výběrové komise ještě ustavují hodnotící komisi a 

dále stanovují postup výběru projektů, včetně možnosti hlasování per rollam Programového výboru –  

 

Jednací řád pro hodnocení a výběr projektů – schváleno jednomyslně. 
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6. Podané projekty v1. výzvě OPZ – Paní Edita Hofmanová představila projekty podané v 1. výzvě OPZ: jedná 

se o dva příměstské tábory, žadatelé jsou město Nepomuk a Mikroregion Nepomucko.  

Vzhledem k tomu, že přítomni jsou pouze 3 členové PV a pan Pavel Kroupa se cítí být podjatý, PV bude o výběru 

a podpoře hlasovat per rollam. 

7. Harmonogram výzev OPZ – paní Edita Hofmanová informovala o plánovaných výzvách OPZ a skutečnosti, 

že vzhledem k dlouhým administrativním lhůtám by bylo vhodné vyhlásit výzvu na prorodinná opatření již 

na podzim 2018, aby žadatelé o příměstské tábory na jaře 2019 věděli výsledek hodnocení a mohli začít 

připravovat realizaci projektu. 

8. MAP II. – Adéla Mašková informovala o rozhodnutí Zastupitelstva města Nepomuk, že MAS SJN má být 

nositelem projektu MAP II. pro ORP Nepomuk.  Do projektu zahrneme i školu ve Spáleném Poříčí. Doba 

realizace bude 4 roky, objem prostředků cca 6 mil. Kč. 

PV schvaluje podání žádosti o dotaci na realizaci projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Nepomuk II. 

9. Příprava členské schůze MAS – vzhledem k možnostem změny SCLLD a přidání nových aktivit OPŽP 

uspořádáme členskou schůzi. Její organizací byla pověřena paní Miroslava Brožová, prostory pro konání 

nabídl pan Dušan Skala v Zahrádce. Termín členské schůze je 24.4.2018 od 17 hodin. 

10. Startér 2018 – vyhlásíme opět grantový program Startér, plánované téma je zapojení mladých do veřejného 

života. 

11. Projekt „Udržitelný venkov v Českobavorském přihraničí“ – Miroslava Brožová informovala o činnosti 

v rámci projektu spolupráce, na podzim 2018 proběhne několik akcí na téma „Jablka“. Osloveno bude 

několik místních partnerů, zda mají zájem se do akce zapojit. 

 

Zapsala: 

Mgr. Adéla Mašková, manažerka SCLLD a manažerka kanceláře MAS, dne 20.3.2018 

Ověřil: 

Ing. Jindřich Jindřich, předseda programového výboru 

 

 

 

 


